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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

	

Írásbeli kérdé s

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésrő l szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani — a
rendészetért viselt felelősségi körében — dr. Pintér Sándor miniszter úrho z

„Mekkora a tényleges ügyfélkár a Buda-Cashnál?”

címmel . A választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

A Fővárosi Főügyészség 2015. március 27-i közleménye szerint : „ A Buda-Cash ügyben a nyomozó
hatóság a Fővárosi Főügyészség fokozott felügyelete mellett, az eddigi eljárás eredményei alapján
sikeres vagyonbiztosítási intézkedéseket tett . Ennek során mintegy 68 milliárd forint értékű vagyon
került biztosításra ingatlanok, üzletrészek, bankszámlák, ingóságok és készpénz formájában .
Figyelemmel arra, hogy az eddig feltárt összesített kárérték mintegy 62 milliárd forint, így remén y
van arra, hogy az eljárás sikeres befejez ődésével a károsultak kielégítést nyerjenek . ”

Windisch László, az MNB alelnöke 2015 . április 2-án azt nyilatkozta a nol .hu-nak, hogy : „a Buda-
Cash mintegy 90 milliárd forinttal nem tud elszámolni az ügyfeleknek . Ebből mintegy 60 milliárd a
DRB-bankcsoport vagyona, amelyet a hitelintézetek a brókercégnél tartottak, a fennmaradó rész a
Buda-Cash többi ügyfelének számlájáról hiányzó pénz és értékpapír” . Ezt a nagyságrendű hiányt
jelezte korábban a rendőrség is .

Tisztelt Miniszter Úr !

Joggal merül fel a kérdés, hogy valójában mekkora hiányt tárt fel a rendőrség? Igaz-e, hogy a zár
alá vett vagyonelemek fedezetet nyújtanak valamennyi ügyfél kártalanítására ?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2015 . április „,I~• „

Dr. Harangozó Tamás
országgyűlési képviselő (MSZP)
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